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Onderwerp Onkruidbestrijding op verhardingen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Openbare ruimte

Portefeuillehouder Schenk

Schriftelijke vraag

Het straatbeeld in or:ø'e gemeente lijkt steeds groener te worden. Op zich is dat
niet verkeerd, ware het niet dat het ook steeds groener wordt op de verkeerde
plekken. Het onkruid tiert welig, uiteraard gevoed door het ideale weer hiervoor
(warm en vochtig). Vooral op en tussen de verhardingen zienwe een explosieve
groei. Het zicht wordt er hierdoor allerminst fraaier op en de openbare ruimte is
door dit ongewenste groen geen visitekaartje voor onze gemeente. Ons bereiken
dan ook de nodige opmerkingen over dit onderwerp vanuit de wijken en dorpen.

De Roosendaalse Lijst heeft daarom een aantal vragen:

1. Herkent u de bovenstaande geschetste ontwikkeling eî zo ja, wat vindt u
hiervan?

2. Vanaf dit jaar bestrijdt u het onkruid op een andere wijze (zonder gif). Wat
zijn uw ervaringen met deze nieuwe werkwijze? Graag een toelichting
hierop.

3. Zijn er andere voffnen van onkruidbestrijding welke mogelijk effectiever
werken en zoja, bent u bereid ervaringen van andere gemeenten te polsen?

4. Onkruidbestrijding op verhardingen wordt uitgevoerd op C-niveau. Wat kost
het extra per jaar om dit te verhogen naar B-niveau?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Cees Janssen en Eric de Regt



Beantwoording:

1. De geschetste ontwikkeling is herkenbaar en inherent aan de keus voor beeldkwaliteit C.
Meer dan vorig jaar zien we dat dit jaar het beeld voor wat betreft onkruidbestrijding op
meer plaatsen werkelijk op C-niveaú ligt en dat is vrijlgroen. Dit heeft veelal te mãken
met het feit dat het weer absoluut niet meewerkt. Een zachte winter en het warme,
vochtige weer van de afgelopen weken zorgen voor een sterke onkruidgroei. Op de
plekken die het C-niveau bereikt hadden op de laatste schouwronde wordt nu dan ook
extra ingezet.

2. Deze methode is minder effectief. Op I juni is de eerste schouwronde geweest om het
resultaat te beoordelen. Volgens de CROW methode zijn willekeurige locatie
geselecteerd die beoordeeld zijn. Op enkele locaties na voldeed het resultaat aan C-
niveau. De locaties die añrueken zijn binnen een week aangepakt.
Uiteraard zijn tijdens de schouwronde wel aandachtspunten vastgesteld.
Vooral rondom obstakels, in parkeervakken en op vluchtheuvels groeit relatief veel
onkruid. Dit zijn precies de locaties waar voorheen bestrijdingsmiddelen zijn gebruikt.
lnmiddels hebben we extra ingezet op dit soort locaties m.b.v. elektrische bosmaaiers.
Dit is ondersteunend aan de machines met heet water en hete lucht die worden ingezet.
Het schouwen doen we maandelijks, zodat we de aanpak zonder bestrijdingsmiddelen
verder kunnen verbeteren.

3. Met het wegvallen van de mogelijkheid om bestrijdingsmiddelen in te zetten, zijn er geen
effectievere methodes. De combinatie van methodes die we nu inzetten, hebben we
bepaald door juist naar andere gemeenten te kijken.

4. Het is lastig om een exacte berekening te maken voor de bestrijding van onkruid. Niet
alleen het weer is van grote invloed, maar ook het niet meer snijden van de graskanten
vanwege kwaliteitsniveau C heeft invloed op de bestrijding van onkruid.
Ten opzichte van het huidige budget ven¡vachten wij dat voor onkruidbestrijding op
verhardingen ongeveer €175.000 extra nodig is om op een B niveau te komen. We
rekenen dan met een gemiddelde kostprijs van €0,18 per m2 verharding.

Met vriendel ijke groeten,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte


